
KYE 9/2022 Edustajiston kokous

Aika: Keskiviikko 26.10.2022 klo 17.00
Paikka: Lecture hall V001, Ekonominaukio 1, 02150 Espoo

Läsnä Lappalainen Sanni kokouksen äänivallaton  puheenjohtaja

Roosa Laakso edustajiston jäsen
Kasper Palmqvist “
Juho Ollanketo “
Elina Rauvala “
Rebecca Adrianzen “
Kim Jokinen “
Jesse Haapanen “
Eero Suikkanen “
Niko Ylä-Poikelus “
Janina Juuvinmaa edustajiston varajäsen
Paavo Nissinen “
Joona Huikuri “
Hedda-Leena Grip “
Juhana Aaltio “
Aino Hakkarainen “
Erik Halttunen “
Onni Syvälahti “
Roosa Savola “
Jatta Saari “
Antti Regelin “
Oksanen Saara “
Eemeli Paunonen “
Tero Karesniemi “

Lisäksi KY:n hallituksen jäseniä
Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri
Valtteri Häkkinen IT-koordinaattori

1. KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:03.
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2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistan julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 19.10.2022 ja toimitetuksi

samalla sähköpostilla kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Esitetään, että kokous todetaan lailliseksi.

Todettiin kokous lailliseksi.

3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Weixin Niemi, Otso Lammi, Petra

Weiste, Maria Karesoja, Topias Turppa, Laura Nikola, Kanerva Mäkikoskela, Helmi

Nuortimo, Marko Voutilainen ja Tuomas Takanen ovat näistä syistä esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2. Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 1). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 1).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3. Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 23 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (liite 1).

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.
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4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Palmqvist ja Ylä-Poikelus, ja ääntenlaskijoiksi
edustajat Ollanketo ja Syvälahti. Pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat toimivat
toistensa varajäseninä.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Esityslista on toimitettu kokouskutsun liitteenä. Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan (liite

2). Puheenjohtaja Lappalainen totesi, että kokous käsitellään osittain suljettuna, sillä osa

kohdasta 11 on suljettu.

6. ILMOITUSASIAT

Ei ilmoitusasioita.

7. TOIMISTON KUULUMISET

Puheenjohtaja Turppa esitteli asian (liite 3).

Edustaja Ollanketo kysyi, mitä kuuluu yleiseen SYL-valmisteluun KY:n osalta. Hallituksen

jäsen Niemi vastasi, että kokoavan porukan, Kylterihuoneen, valmistelu on alkanut, ja

yhteinen päivä heidän kanssaan tulossa ensi viikolla. AYY:n delegaation kanssa on ollut

koulutuksia ja tapaamisia, ja lisäksi koposektori on tutustunut SYL-liittokokouksen

materiaaleihin ja alkanut valmistella kommentteja. Edustaja Blinnikka kysyi, millä tasolla

pyritään löytämään yhteinen sävel Kylterihuoneen kanssa. Niemi vastasi, että yhteinen

sävel pyritään löytämään äänestettävistä hallitushakijoista sekä muutoin tunnustella,

mitkä asiat osuvat yhteen.

Ollanketo kysyi, miltä KY:n omistama maalaus näyttää. Hallituksen puheenjohtaja Turppa

vastasi, että kuva maalauksesta voidaan näyttää lopuksi. Jokinen kysyi, millainen

hyvinvointi-app on kyseessä, ja mitä sillä mitataan. Turppa vastasi, että app kysyy

kahdesti päivässä työntekijöiden ja hallituslaisten olotilaa joka arvioidaan hymynaamalla.

App on pilottivaiheessa, ja tuloksista raportoidaan viikkotasolla toiminnanjohtajalle ja

puheenjohtajalle.

Päätettiin merkitä tiedoksi toimiston kuulumiset.
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8. TOIMINTASUUNNITELMA 2023, 2. LÄHETEKESKUSTELU

Hallituksen puheenjohtaja Turppa esitteli asian (liite 4). Avattiin asiasta keskustelu.

Edustaja Haapanen kysyi, millainen jakauma oli kerhojen ja ainejärjestöjen välillä Future

Searchissa. Hallituksen jäsen Lammi vastasi, että jokaisesta ainejärjestöstä osallistui kaksi

edustajaa, ja kerhoista muodostui loput osallistujakunnasta.

9. TALOUSARVIO 2023, 2. LÄHETEKESKUSTELU

Toiminnanjohtaja Riihimäki esitteli asian (liite 5). Avataan asiasta keskustelu. Edustaja

Ylä-Poikelus kommentoi, että joustavuus on erittäin hyvä asia KY:n budjetissa.

Ylä-Poikelus kehotti tulevaa hallitusta keskittymään myös muihin resursseihin

projektibudjetin lisäksi, jotta esimerkiksi tiloihin ja henkilöstöön käytetyt resurssit ovat

tehokkaassa käytössä.

Edustaja Jokinen kysyi onko varainhankinnan koordinaattoriin suunniteltu käytettävän

budjettia. Jokinen kysyi myös, miksei viime edustajiston kokouksessa puhutusta

palkantarkistuksesta henkilöstölle ole nähtävillä mitään budjetissa. Hallituksen

tilavastaava Heikkinen vastasi, että se kuuluu KY-Säätiön budjettiin. Edustaja Blinnikka

kysyi, mihin Probban budjetti käytetään. Toiminnanjohtaja Riihimäki vastasi, että budjetti

käytetään Mursujaisten ja Wapun bussikyyteihin. Blinnikka kommentoi, että raha ei riitä

sellaiseen bussiin, joka odottaisi mikkeliläisiä koko yön, joten probbalaiset eivät pääse

supermursuiksi tämän vuoksi.

10. YHDISTYSOHJESÄÄNNÖN HYVÄKSYMINEN

Hallituksen kerhovastaava Lammi esitteli asian (liite 6). Edustaja Juuvinmaa kysyi, mitä

hakuprosessin läpinäkyvyys tarkoittaa yhdistysohjesäännön asiassa. Hallituksen

kerhovastaava Lammi vastasi, että hakuprosessin tulee olla sellainen, että KY:n jäsenet

voivat hakea kerhoon. Edustaja Haapanen kysyi, kuka tekee päätöksen siitä, kuka saa

kerhokaapin. Lammi vastasi, että asiakohta halutaan pitää avoimena, koska

yhdistysohjesääntöä halutaan voida käyttää useampi vuosi, ja tilanne kerhokaappien

saatavuuden kanssa voi muuttua..
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Esitetään, että yhdistysohjesääntö hyväksytään esityksen mukaisesti (liite 6). Päätetään

hyväksyä yhdistysohjesääntö esityksen mukaisesti (liite 6).

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18:02. Palattiin kokoustauolta ajassa 18:10.

11. HALLITUKSEN MUODOSTAJAN VALINTA

Ennalta edustajisto oli saanut Mikael Blinnikan, Miko Mariaporin ja Rasmus Räsäsen

hakemukset hallituksen muodostajaksi. Toiminnanjohtaja Riihimäki muistutti, että

sääntöjen mukaisesti tässä kokouksessa KY ry:n jäsen voi vielä asettua ehdolle hallituksen

muodostajaksi.

Edustajiston puheenjohtaja esitteli paneelikeskustelun pitäjän, Maria Karvisen. Pidettiin

halukkuutensa hallituksen muodostajaksi ilmoittaneille paneelikeskustelu.

Hakijat pitivät paneelin lopuksi vielä puheet siitä, miksi heidät tulisi valita. Suljettiin ehdolle

asettuminen.

Edustajiston puheenjohtaja Lappalainen antoi ohjeet suljettuun lippuäänestykseen.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 20:57. Kokoustauon aikana muut kuin äänioikeutetut,

kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri poistuivat tilasta.

Palattiin kokoustauolta klo 21:03, ja kokousta jatkettiin suljettuna kokouksena. Pidettiin

nimenhuuto, ja edustajat olivat paikalla samalla vahvuudella kuin kokouksen alussa.

Edustajiston jäsen Hakkarainen esitti hallituksen muodostajaksi Rasmus Räsästä.

Edustajiston jäsen Jokinen esitti hallituksen muodostajaksi Miko Mariaporia.

Edustajiston jäsen Huikuri esitti hallituksen muodostajaksi Mikael Blinnikkaa.

Kaikkia ehdolle asettuneita sai äänestää äänestyksessä. Käytiin äänestyskäytännöt läpi

edaattoreiden kanssa.

Pidettiin suljettu lippuäänestys. Siirryttiin kokoustauolle klo 21:28.
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Palattiin kokoustauolta klo 21:32. Äänivallattomat jäsenet palasivat kokoukseen, ja

suljettu osuus kokouksesta päättyi.

Ääntenlaskijat Syvälahti ja Ollanketo kertoivat ääntenlaskennan tuloksen:

Äänet yhteensä: 21

Tyhjiä ääniä: 0

Mikael Blinnikka: 3

Miko Mariapori: 2

Rasmus Räsänen: 16

Valitaan hallituksen muodostajaksi Rasmus Räsänen.

12. EDUSTAJISTON PUHEENJOHTAJAN VALINTA

Ennalta edustajisto ei ollut saanut lainkaan hakemuksia edustajiston puheenjohtajaksi.

Toiminnanjohtaja Riihimäki muistutti, että kuka tahansa yhdistyksen jäsen voi asettua

ehdolle edustajiston puheenjohtajaksi.

Aino Piipponen asettui ehdolle edustajiston puheenjohtajaksi. Piipponen esitteli itsensä

edustajistolle. Valitaan Aino Piipponen edustajiston puheenjohtajaksi.

13. EDUSTAJISTON VARAPUHEENJOHTAJAN VALINTA

Ennalta edustajisto ei ollut saanut lainkaan hakemuksia edustajiston

varapuheenjohtajaksi. Toiminnanjohtaja Riihimäki muistutti, että kuka tahansa

yhdistyksen jäsen voi asettua ehdolle edustajiston varapuheenjohtajaksi.

Onni Syvälahti asettui ehdolle edustajiston varapuheenjohtajaksi. Syvälahti esitteli itsensä

edustajistolle. Valitaan Syvälahti edustajiston varapuheenjohtajaksi.
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14. AALTO-YLIOPISTON KAUPPATIETEIDEN YLIOPPILAIDEN SÄÄTIÖN HALLINTONEUVOSTON

PUHEENJOHTAJAN JA VARAPUHEENJOHTAJAN TOTEAMINEN

Aalto-yliopiston kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön sääntöjen mukaan
hallintoneuvoston puheenjohtajana toimii edustajiston puheenjohtaja ja
hallintoneuvoston varapuheenjohtajana edustajiston ensimmäinen varapuheenjohtaja.

Piipponen ja Syvälahti antoivat suostumuksensa toimia hallintoneuvoston
puheenjohtajistossa.

Nimettiin hallintoneuvoston puheenjohtajaksi Piipponen ja varapuheenjohtajaksi
Syvälahti.

15. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Esiteltiin kokouksen aikana pyydetyt kuvat KY:n taulusta. Puheenjohtaja Lappalainen
muistutti, että seuraava edustajiston kokous järjestetään 9.11. ja että 3.11. järjestetään
paneelikeskustelu hallitushakijoille.

16. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja Lappalainen päätti kokouksen ajassa 21:54.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Sanni Lappalainen Heidi Riihimäki

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Niko Ylä-Poikelus Kasper Palmqvist
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